
امیدواری سعید علی حسینی برای
کسب مدال جهانی

سعید علی حسینی 8 سال قبل بعد از اینکه رکورددار دسته فوق سنگین
جوانان جهان شد، به دلیل مثبت شدن نمونه دوپینگش برای دومین بار،
ابتدا از سوی فدراسیون جهانی مادام العمر محروم شد. او توانست با
پیگیری و شکایت محرومیتش را به 12 سال کاهش دهد؛ اما بازهم امیدی
به بازگشت نداشت. سال گذشته بود که با تغییر قوانین فدراسیون
جهانی، محرومیت این وزنه بردار اردبیلی به 8 سال کاهش یافت. علی
حسینی که در سال های اخیر وزنه برداری را کاملا کنار گذاشته بود و
بیشتر به ادامه تحصیل می پرداخت، تصمیم گرفت دوباره پای به میدان
بگذارد. حالا او در آستانه 30 سالگی برگشته و امیدوار است بتواند
اولین مدال جهانی خود در رده بزرگسالان را در آمریکا بر گردن

بياويزد.
صحبت های او در آستانه رقابت های جهانی شنیدنی است:

8سال قبل رکوردم بالاتر بود
شاید الان خیلی ها از رکوردهایی که من در بابلسر زدم، تعجب کنند؛
اما من 8 سال قبل به این رکوردها رسیده بودم و برایم خیلی عجیب
نبود که دوباره چنین وزنه هایی را بالای سر ببرم. حتی آن دوران در
یکضرب 215 کیلوگرم و در دوضرب 260 کیلوگرم را ثبت کردم که بالاتر
از رکوردهای فعلی هم بود. در این 8 سال هم تمرینات بدنسازی داشتم
و ورزش را برای سلامتی بدنم کنار نگذاشته بودم که به من سال گذشته

گفتند محرومیتت کم شد و من هم تصمیم گرفتم که برگردم.
باید جواب زحمات کادرفنی را بدهم

در چند ماه اخیر هم که به اردوی تیم ملی وزنه برداری اضافه شدم و
توانستم به شرایط خوبی برسم. در بابلسر سنگین ترین تمرینات را
دنبال کردیم و در نهایت در رکوردگیری توانستم 463کیلوگرم را در
مجموع ثبت کنم. به هر حال امیدوارم در مسابقات جهانی هم چنین
رکوردهایی را تکرار کنم تا به نوعی جواب زحمات کادرفنی و

فدراسیون را داده باشم.
از تجربیات بهداد استفاده می کنم

صددرصد این موضوع که در فوق سنگین من و بهداد در کنار هم هستیم،
اتفاق خیلی خوبی است. وقتی می بینم که بهداد با انگیزه تمرین می
کند، من هم انگیزه پیدا می کنم. همچنین از تجربیات بهداد سلیمی
استفاده می کنم و از او کمک فکری می گیرم. به هر حال او در 10
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سال اخیر جزو نفرات برتر جهان در فوق سنگین بوده و تجربیات زیادی
دارد. خیلی خوب است که بهداد اینجاست و من هم تلاشم را می کنم که

در کنار او باشم و در مسابقات جهانی مدال بگیرم.


